



02 DEC 2020

## COMMUNIQUE RADIO/ANNOUNCEMENT

N° 613/07101 UDS/R/VR-EPTIC/DAAC/FS

Portant publication de la liste additive des résultats d'Appel à Candidature pour le recrutement d'étudiants en première année du Master Professionnel Géologie Appliquée, Mines et Pétrole de la Faculté des Sciences au titre de l'année académique 2020/2021.

*Relative to the publication of the additional list of results of the recruitment of first year students of the Professional Master in Applied Geology, Mines and Petroleum of the Faculty of Science for the 2020/2021 academic year.*

### LE RECTEUR DE L'UNIVERSITE DE DSCHANG COMMUNIQUE : THE VICE-CHANCELLOR OF THE UNIVERSITY OF DSCHANG ANNOUNCES:

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés admis en première année du Master Professionnel en Sciences de l'Ingénieur de la Faculté des Sciences Parcours Géologie Appliquée, Mines et Pétrole au titre de l'année académique 2020-2021, les candidats dont les noms suivent :

*Are, pending the presentation of originals of required diplomas, the candidate mentioned below are admitted into the first year of the Professional Master program in Engineering in the Faculty of Science, specialty, Applied Geology, Mining and Petroleum for the 2020-2021 academic year:*

#### A. Option Géologie Appliquée/ Applied Geology

##### - Camerounais/Cameroonian

1. MBIYDZENYUY YVETTE

##### - Etranger/Foreigner

1. LIDAM DJIMET TCHIOUNA

2. MAOUALE DJELASSEM FRANK

Pays

Tchad

Tchad

#### B. Option Mines et Pétrole/ Mining and Petroleum

##### - Camerounais/Cameroonian

1. KOI BLESSINGS AMEZANG

2. NOUEMBISSI STEEVE BRYAN

##### - Etranger/Foreigner

1. DOUMODJIEL GAUTIER

Pays

Tchad

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de la Faculté des Sciences Campus C, Bâtiment Principal Porte 232A dès diffusion du présent communiqué pour remplir les formalités d'inscription.

*The concerned are called upon to come to the Admission Office of the Faculty of Science Campus C, Main building, door 232A from the moment of the release of this announcement in order to complete the registration process.*

LE RECTEUR / THE VICE CHANCELLOR

#### Ampliations /Copies:

- Cab/MINESUP (ATCR)
- Cab/R
- VR-EPTIC
- DACC
- FS
- Radio Campus
- SIC
- Affichages
- SIGESonline
- Chrono



Le Recteur par Intérim

Maître de Conférences  
R.D.R Université Louis Pasteur Strasbourg | CNRS (physique)  
Docteur de l'Université Henri Poincaré, Nancy I  
En Sciences et Génie des Matériaux